
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O000/AM/2017-3 
betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 

 

Mevrouw Goedele De Cock, voorzitter van de 2de commissie, opent de 
zitting om 18.00. 

  

 
1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 15 februari 2017 

Geen opmerkingen 

 

2. Onderwijs en Vorming 

Paulo 

Vaststelling van het reglement m.b.t. de verhuur van infrastructuur en 
materiaal, inwerkingtreding op 01 april 2017 

Gedeputeerde Peter Hertog licht toe waarom het reglement voorgesteld 
wordt. De tarieven worden vastgesteld door deputatie, maar worden aan 
alle leden bezorgd. 

De heer Tim Moens stelt voor om de verhuurreglementen, ook die voor 
de provinciale scholen, op elkaar af te stemmen. 

Gedeputeerde Peter Hertog vult aan dat er met de provinciale scholen 
afgesproken is om de reglementen te actualiseren. De suggestie van de 
heer Tim Moens wordt meegenomen. 

Mevrouw Greet De Troyer geeft aan dat bij bepaalde activiteiten geen 
huur moet betaald worden en vraagt of die activiteiten niet duidelijker 
moeten omschreven worden. 

Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat er bij samenwerkingen tussen 
directies binnen onze administratie en externe organisaties geen huur 
aangerekend wordt. Het is moeilijk om deze paragraaf §2 in Hoofdstuk 2, 
Artikel 2 meer gedetailleerd te formuleren. 

De heer Rik Franck stelt zich de vraag of het hier niet over 
uitzonderingen gaat. 

Gedeputeerde Peter Hertog geeft aan dat verschillende bedrijven tegen 
betaling gebruik maken van de infrastructuur. 
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De heer Rik Franck vraagt hoe de BTW geregeld wordt. 

Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat PAULO onder dezelfde regels 
valt voor overheidsdiensten. 

 

3. Onderwijs en Duurzaamheid 

WMD-jaaractieplannen  

Kennisgeving evaluatie 2014, 2015 en 2016 

De heer Kurt Moens vraagt of het belang van milieu niet opnieuw moet 
versterkt worden in onze provinciale scholen. 

Gedeputeerde Peter Hertog geeft aan dat alle provinciale scholen onder 
het WMD-beleid van de provincie vallen, dat er verschillen tussen de 
scholen zijn, maar dat die niet groot zijn. 

Mevrouw Greet De Troyer vraagt of de provinciale scholen MOS-scholen 
zijn. 

De heer Jan De Tollenaere beklemtoont dat duurzaamheid een 
belangrijk aandachtspunt is en geeft hierbij een paar voorbeelden. De 
IDPBW volgt de MOS-werking niet. 

Mevrouw Riet Gillis stelt zich de vraag wat rond WMD extra gedaan 
wordt en wat wettelijk is. 

De heer Jan De Tollenaere verduidelijkt dat IDPBW instaat voor 
vormingen die al of niet verplicht zijn en dat ze sensibiliseringsinitiatieven 
nemen die niet wettelijk verplicht zijn. De risicoanalyses worden vaak 
gekoppeld aan wettelijke verplichtingen. Rond het gebruik van duurzaam 
hout (Europees hardhout) worden leerkrachten en technisch adviseurs 
samen gebracht. 

Mevrouw Riet Gillis vraagt of er meer zal ingezet worden op 
duurzaamheid en educatie. 

Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat er vooral ingezet wordt op 
wettelijke verplichtingen, die vaak veranderen. Scholen krijgen 
regelmatig bijkomende nieuwe taken, waarmee rekening moet gehouden 
worden. 

 

4. Recreatiedomeinen 

De Ster te Sint-Niklaas 

Plaatsen van beveiligde afsluiting parking 

Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
open aanbesteding 

Mevrouw Lena Van Boven vraagt welke maatregelen op korte termijn 
genomen worden in afwachting van de realisatie van de afsluiting. 

Gedeputeerde Peter Hertog geeft aan dat er een extra domeinwachter 
bijgekomen is en dat er afspraken met de politiezone zijn gemaakt rond 
extra toezicht. Verder wordt er nog een toegangscontrole voorzien. 
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Mevrouw Lena Van Boven vraagt meer uitleg over de concessies, over 
de concessionarissen die willen stoppen en over het onderhoud van het 
sanitair. 

Gedeputeerde Peter Hertog schetst de situatie van de concessie met 
inBev, die in 2019 afloopt en hoe de huidige concessionarissen dit zien. 
Het onderhoud van het sanitair gebeurt door eigen personeel. 

De heer Kris Van Caneghem merkt op dat tijdens een interview op Radio 
2 dit dossier als goedgekeurd overkwam. 

Gedeputeerde Peter Hertog geeft aan dat hij door de pers gecontacteerd 
werd en in het interview duidelijk gezegd heeft dat dit voorstel nog moest 
goedgekeurd worden. 

Mevrouw Greet De Troyer vult aan dat in De Standaard staat dat het 
dossier ‘zal’ goedgekeurd worden. 

 

5. Algemeen Kansenbeleid – Armoedebestrijding 

Toekenning van de subsidies 2017 en verlenging van de termijn voor 
verantwoording van de projectsubsidies 2016 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt licht dit agendapunt toe. 

Er zijn geen verdere vragen. 

 

6. Varia 

 Er zijn geen variapunten. 

  

 

De zitting wordt beëindigd om 18.30

Gent, 15 maart 2017

Anne-Marie Moons    Goedele De Cock 

Ambtenaar-verslaggever   Voorzitter 


